
MØTETYPE: Samarbeidsutvalget

MØTE NR.: 2
DATO: 10.1. 2024

KLEIVANE SKOLE STED:
TID:

Kleivane skole – møterom 1
Kl 15.30 – 16.30

MØTELEDER: Birte Iden Tjelhovd

MØTEREFERENT: Berit Voster Heggen
SAKSNR:
ARKIVKODE:

tilstede Birte Iden Tjelhovd, Leder SU

Line Helen Lyng Løset, fra pedagogisk personal
Maya Bergheim, fra pedagogisk personal
Benedicte Torgersen Stokkeland, avdelingsleder, leder for andre tilsette
Alba Myklebust,leder elevrådet
Lara Dabbet,nestleder elevrådet
Berit Voster Heggen, fra kommunen
Vi har ikke fått informasjon om hvem som skal være Kleivane skole sin politiske
representant i samarbeidsutvalget.

Frafall Anja Bore Refsnes, FAU representant

SAK
7-23/24 Godkjenning av sakliste og saker til eventuelt

8-23/24 ● Nytt fra det pedagogiske personalet
Planlegger ulike tema for våren: Skidag for mellomtrinnet,
vitenskapsdag, litteraturuke, sangsamling og idrettsdag.

● Nytt fra SFO
Har startet med et ekstra planleggingsmøte i uka for ansatte på SFO.
Dette fungerer veldig bra. SFO har nå bedre tid til utviklingsarbeid og
aktivitetene blir satt mer i system. SFO arbeider med å lage et fast
årshjul etter ny rammeplan.
En ny ansatt fra januar.
Det er få elever som slutter i løpet av året.

● Nytt fra elevrådet.
Elevrådsrepresentantene har arbeidet med “Sandnes om 15 år”. Dette
er et oppdrag som er gitt av kommunedirektør Bodil Sivertsen.
Elevrådsrepresentantene har presentert oppdraget for klassene på
Kleivane skole,og klassene har arbeidet med de ulike
problemstillingene i et felles skriftlig dokument. Etter at klassene har
levert inn sine tanker rundt oppgaven har elevrådet laget en felles
punktliste over det som går igjen hos de ulike klassene. Punktene ble
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satt inn i en presentasjon som ble lagt frem på rådhuset 20. november.
Elevrådsrepresentantene la frem presentasjonen for
samarbeidsutvalget Medskaping: Sandnes om 15 år

● Nytt fra FAU
Fau har gjennomført juletrefest i skolegården i desember. Det var
gratis kaffe, mandarin, toddy og pepperkakemann. Salg av kaker.
Det ble arrangert disko for 5. til 7. trinn i desember. Gratis inngang.
Dette var populært og veldig kjekt.
FAU Kleivane er opptatt av at alle skal ha anledning til å komme på
arrangement uten å betale. Det er viktig at alle skal føle seg inkludert
og at alle som ønsker kan delta. Før 17. mai er det loddsalg. Salget
bidrar til at alle lekene samt premiene til lekene er gratis.
FAU jobber nå med å arrangere fest på Kleivane skole på 17. mai.
Dette året blir det et større prosjekt siden idrettslaget ikke deltar.

● Nytt fra rektor
Personalet hadde en god faglig og sosial planleggingsdag i Oslo 17.
november.
Det er meldt inn 63 elever til høstens 1. trinn. I dag teller skolen 281
elever. Elevtallet ved skolestart blir ca 315 elever.
Vi har behov for 5 lærere til høsten og det er fellesutlysning med
søknadsfrist 5. februar.

Vi har ansatt en ny avdelingsleder. Anne Elin Vea. Hun begynner 18.
mars.

9-23/24 Skoleruta til høring Skole og barnehagerute 2024-2025 HØRING.pdf

Vedtak til høring:
Kleivane skole ser viktigheten av å ha en planleggingsdag for SFO før
oppstart med elevene etter sommerferien. Det er 63 nye førsteklassinger som
starter og det er mange nytilsatte pga elevtallsvekst. Av erfaring er det
avgjørende å ha gode forutsigbare planer og gode rutiner. Ansatte på SFO
skal være godt forberedt til å ta imot alle elevene på SFO før skolestart.
Planleggingsdagen som ligger for SFO 12. eller 13. august foreslås å flyttes
til mandag 29. juli for de skoler som ønsker det. Samarbeidsutvalget ved
Kleivane skole er enige i at dette er et tiltak som gir best oppstart for både
elever og ansatte. SU ved Kleivane mener at skolene selv må kunne
bestemme hvor planleggingsdagen for SFO i august skal ligge.

10-23/24 Eventuelt
Ingen saker
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https://docs.google.com/presentation/d/1qd6y6KtUHEUuVhnijDD_n-yWHDc3ktlQ3CuUSHuHA-E/edit?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1MDCGTZzFr7whZ9Z6TSUo9tI7tDI7XARh/view?usp=sharing
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